
Protokół Nr XXXII/09
XXXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 03 grudnia 2009

Obrady XXXII nadzwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Lichnowy Jan Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni zgodnie z listą 
obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy poinformował, że na 15 radnych obecnych 
jest 9 i stwierdził, że rada jest prawomocna do podejmowania uchwał.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad:

- przywitanie zebranych,

- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,

- przyjęcie porządku obrad,

-przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości na mienie komunalne.

6. Podjęcie uchwały wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie sieci 

wodociągowej na mienie komunalne.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał.

10. Wolne wnioski.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku 
obrad są uwagi.



Do przedstawionego porządku obrad, uwag nie wniesiono. Porządek obrad XXXII 
sesji rady Gminy Lichnowy został przyjęty jednogłośnie.

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji informując jednocześnie, iż protokół był do 
wglądu u Sekretarza Gminy od tygodnia i wyłożony do wglądu przed sesją.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie (bez uwag) protokół z poprzedniej 
sesji.

Ad. 1. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

Brak informacji oraz komunikatów.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: jeśli wyniknie taka potrzeba to jeszcze w tym roku odbędzie się sesja 
nadzwyczajna, bo nie wiem, kiedy będą robione korekty do budżetu. Uważam, że 
bardzo dobrze nam się z Agencja Nieruchomości Rolnych współpracuje, Agencja 
nastawiła się na tak, jeśli chodzi o naszą gminę. Podczas ostatniej dyskusji zapytali 
czy nie chcemy również przejąć dróg i mieszkań. Bardzo się cieszę, że ANR jest 
nam przychylna i przekazuje nam potrzebne działki. W ciągu 3 m-cy udało nam się 
załatwić od Agencji ok. 1 min złotych. Szkoda, że przy budowie dróg do Boręt i 
Parszewa nie mogli nam pomóc, ale wtedy Agencja do dróg nie dokładała pieniędzy. 
Dzwoniła do mnie dyrektor ARMiR i zapytała czy nie chciałbym pozyskać pieniędzy 
na imprezy plenerowe, które mają promować jedzenie ryb. Projekt jest w 100 % 
finansowany. I tak piszemy wniosek na 400 tys. złotych, które są przeznaczone na 
dwa lata, co daje po 100 tys. na każdą imprezę.
Jeśli już mowa o wnioskach to zaczynam się martwić bo wszystkie nasze wnioski jak 
do tej pory zostały pozytywnie rozpatrzone. W tym tygodniu podpisałem umowę na 
ścieżkę rowerową. Martwi mnie czy starczy nam na to wszystko pieniędzy, 
pocieszeniem jest, że po przetargach kwota zawsze spada, także może nie będzie 
aż tak źle. Dużo pieniędzy w przypadku kanalizacji idzie na koszty niekwalifikowane. 
Ludzie powinni się sami do kanalizacji przyłączyć a my to za nich robimy i dlatego 
płacą oni opłatę adiacencką. Ludzie nie zdają sobie sprawy z tego, że ta opłata to 
kropla w morzu wydanych poprzez nas pieniędzy na przyłącze do kanalizacji. 
Wniosek na rozbudowę świetlicy w Lichnowach jest na liście rezerwowej. Wniosek 
na budowę Sali gimnastycznej w Szymankowie został pozytywnie rozpatrzony, lecz 
dostaliśmy tylko 50 % dotacji. Myślę, że można go przyjąć, ale w 2011 roku. Jest to 
35 % więcej niż planowaliśmy a takich pieniędzy w przyszłym roku niestety nie 
znajdziemy. Dlatego wnioskuję o przesunięcie tego wniosku na 2011 rok.
Ciężkie rozmowy ostatnio toczyłem w dyrektorami szkół. Trzy razy poprawialiśmy 
budżet, znaleźliśmy ponad 500 tys. oszczędności.

2



W poniedziałek mam spotkanie z związkami zawodowymi.
Chciałbym jeszcze dodać, że chcą nas odwiedzić Radni z naszej partnerskiej gminy 
w Niemczech. W przyszłym roku na przełomie sierpnia i września szykują się z 
wizytą, strażacy chcą samochód, powiedziałem, że muszą zrobić dzień strażaka i 
dzięki temu będą mogli załatwiać swoje interesy w sprawie przekazania samochodu.

Ad. 3. Interpelacje i zapytania radnych.

p. J. Maciuński: dostałem pismo od PKP z odpowiedzią na moja interpelacje, jednak 
muszę przyznać, że ta odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje.

p. A. Zbrzeźny: takie sprawy powinny by c załatwiane w trybie natychmiastowym, 
nie ma, na co czekać no chyba, że na to, że w końcu coś się komuś stanie.

p. J. Maciuński: firmy remontujące PKP rozjeżdżają drogę na ulicy Braterskiej przez 
wiaduktem, droga ta całkowicie już zostanie zniszczona.

p. Nacel: dużo mieszkańców zwraca się z prośba o oświetlenie tunelu pod torami, 
tam jest niebezpiecznie, nie ma na co czekać.

Ad.4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje

p. Wójt: jeśli chodzi o sprawę komina w Lisewie Malb oraz oświetlenia w tunelu pod 
torami w Szymankowie to uważam, że powinniśmy się razem wybrać do PKP i 
poważnie porozmawiać.

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu przewodniczącemu posiedzenia 
wspólnych komisji stałych Rady Gminy, p. A. Zbrzeźnemu , który 
poinformował, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał Rady 
Gminy Lichnowy.

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości na mienie komunalne.
Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXXII / 340 / 09 dnia 03 grudnia 2009r.
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Podjęcie uchwały wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia

Do uchwały uwag nie wniesiono.

Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXXII / 341 / 09 dnia 03 grudnia 2009r.
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie sieci 

wodociągowej na mienie komunalne.

Do uchwały uwag nie wniesiono.

Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXXII / 342 / 09 dnia 03 grudnia 2009r.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

Do uchwały uwag nie wniesiono.

Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXXII / 343 / 09 dnia 03 grudnia 2009r.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał.

Do uchwały uwag nie wniesiono.

Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXXII / 344 / 09 dnia 03 grudnia 2009r.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 26. Wolne wnioski.

Brak wolnych wniosków.

Ad. 27. Zamkniecie posiedzenia.

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
zamknął posiedzenie XXXII sesji (^zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy '  
dnia 3 grudnia 2009r.

Protokołowała:

Sandra Mikulska

4


